Training Workshops on Leveraging Big Data for Sustainable Development. 
· in French: Dakar, Senegal (6-8 March 2018) 
· in English: Bangkok, Thailand (27-29-March 2018) 

Deadline for applications: 26 February 2018
These UNSSC/Data-Pop Alliance workshops are designed to help practitioners and policy-makers develop and implement Big Data innovation projects, policies, and partnerships in support of sustainable development objectives. Through a blend of teaching formats, including traditional instructor-led teaching, keynote speakers, and interactive and hands-on technical sessions, participants will learn the foundations of Big Data in the context of sustainable development and explore how to engage with Big Data in their daily work and life.

Registrations are now open!

Dakar, Senegal (6-8 March 2018): the workshop will be conducted in French.
· Brochure available here<http://www.unssc.org/courses_pdf?nid=134984> 

· Registration online at: http://bit.ly/BD2018-fr 

Bangkok, Thailand (27-29 March 2018): the workshop will be conducted in English.
· Brochure available here<http://unssc.org/courses_pdf?nid=135041> 

· Registration online at: http://bit.ly/BD2018-1 

Fellowships (covering only the cost of the workshop) are available through Data-Pop Alliance for applicants from the public sector and civil society/NGOs. More info at:
http://datapopalliance.org/workshops-dakar-bangkok-march-2018/

Finally, please follow the link https://vimeo.com/233673473 to watch a video from the last course in Nairobi in June 2017 to see what participants say about the training experience with Data-Pop Alliance and UNSSC.



Ateliers de formation "Mobiliser le Big Data pour le Développement Durable" 
· en français : à Dakar, Sénégal (6-8 mars 2018) 
· en anglais : à Bangkok, Thaïlande (27-29 mars 2018) 
Date limite de candidature : 26 février 2018
Ces ateliers de formation UNSSC/Data-Pop Alliance sont offerts en vue de renforcer les compétences du personnel des Nations unies et des partenaires clés dans la selection, la création, l'utilisation et l'interprétation de données et de statistiques, en mettant l'accent sur l'élaboration et la mise en œuvre des politiques publiques. Il s'appuie sur les méthodes traditionnelles d'analyse de données ainsi que sur les applications plus récentes liées, par exemple, à la technique mobile, au crowdsourcing et aux grandes données.

Les inscriptions sont ouvertes : 

Dakar, Sénégal (6-8 mars 2018) : la formation se fera en français.
· Brochure disponible ici : http://www.unssc.org/courses_pdf?nid=134984  

· Inscription en ligne ici : http://bit.ly/BD2018-fr 

Bangkok, Thaïlande (27-29 mars 2018) : la formation se fera en anglais.
· Brochure available here http://unssc.org/courses_pdf?nid=135041  

· Inscription en ligne ici : http://bit.ly/BD2018-1 

Un certain nombre de bourses couvrant uniquement le coût de la formation sont disponibles auprès de Data-Pop Alliance pour les candidat·e·s du secteur public et de la société civile/NGO. Pour plus d'information : http://datapopalliance.org/workshops-dakar-bangkok-march-2018/

Vous pouvez visionner sur le lien suivant https://vimeo.com/233673473 une video de la formation donnée (en anglais) à Nairobi en juin 2017 pour voir ce qu'en disent les participants.
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